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1. Mieszkafry osiedla przy ul. 'Wilgi prosz4 o zainstalowanie opraw o5wiedmiowych na slnaju osiedla

na uliry Lubinowej do ulicy Genistej. O ile na samym osiedlu s4 zainstalowane lampy, to odcinek
wpej wymieniony tonie w ciemnosciach a w poblii:u s4 tereny leSne co moin stanowi6 zagroZenie dla

mieszkafc6w. Ponadto ulica Lubilowa ma swoj4 nawierzchnig z pl5rt betonotych, co dla pieszych i
kierowc6w stanowi dodatkow4 uci4jJiwo56.

2. Proszq w imieniu mieszkafc6w o usunigcie zupekrie suchych drzew w pasadr drogowych naszego

miasta, oraz suchydr konamw stanowi4cych zagroienie zadwno dla mieszkafcr5w jak i kierowc6w.
Taka sS.triacja ma miejsce na ulicach: I{ruszpiskiej, Ok4inej, Reymonta i imych.
Jest juZ pdnia lata i doskonale wida6, kt6ry drzewostan kwalifikuje siq do wcigcia"

3. Mieszkafcy nlicy R6zinowskiej proszq o wypekrienie uby*6w i wyboj6w w tej ulicy, zwlaszcza na jej
poczqtku od nl. Tonuiskiej .

[ 4. SF$i czesto schomwad i niepehosprawni mievkafcy W]oc]awka prosz4 o zainstalowanie ]awki i
\-Zdaszenia na przysanku MPK przy ul. Kiliriskiego po stoDie gdzie znajduje siq MZOZ Sp. z o.o.

Jest -rn jedyde wq5ki murek, kt6ry jest czQSciE ogrodzenia z kt5rego korzysuj4 ludzie bo nie maj4
tednej iaagj altematyvy.
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